
40+1 ANIVERSARI
BANDA DE MÚSICA DE CAMPOS

Benvolguts amics i amigues,

Avui fa 729 dies que la Banda de Música de Campos no feia un concert a recobre.
La pandèmia ens ha trastocat tots els plans que teníem, però també ens ha
descobert altres maneres de dur la música a altres racons des nostre poble: el
concert de Setmana Santa al Lloc Sagrat, la tocada de grandia de fira a la Plaça
Major, el passacarrer de Nadal per tots els carrerons del casc antic…, nous formats
que han vengut per quedar-se, tot i que avui també ens alegram de poder tornar
estar a recobre per celebrar a la fi aquest aniversari. Per als qui els hi agraden les
curiositats, així com els 25 anys són les noces de plata, o els 35, les noces de coral.
Els 41 anys són les noces de topazi, un mineral que en una llengua antiga de la
Índia significa calor.

És per això que m’agradaria destacar la calidesa d’aquests 41 de la Banda. No
només per la calidesa musical, sinó per la calidesa humana que representa. Ho he
tocat amb les mans durant aquests tres anys com a batlessa i regidora de Cultura,
la Banda de Música és una gran família. L’Ajuntament, des del Departament de
Cultura, actuam com a pares putatius, ja que com s’ha recordat avui, aquesta
formació va néixer al desaparegut Centre Cultural de Campos a qui s’ha d’agrair
la seva posada en marxa l’any 1980.

Girant la ullada cap enrere vull tenir un record molt especial pels músics fundadors
que ens varen deixar i que de ben segur que d’allà on són encara avui han fet
sonar els seus instruments: Bartomeu Artigues, Bartomeu Melià, Francisco Miró,
Bartomeu Miró, Jaume Abrinas, Francisco Forteza, Bartomeu Miró, Andreu
Mulet i també el col·laborador Joan Sala. Descansin en pau i en música.

Perquè sempre és important recordar el passat, però també és summament
important reconèixer la tasca des qui hi són presents, cada dia, assaig rere assaig,
actuació rere actuació. Tots ells són els que forgen el futur musical del nostre
poble. Per això vull fer una menció especial a tots els músics que actualment
formen la nostra Banda. I agraïts de tot cor per la sempre bona disposició de la
junta directiva i es seu president. Amics i amigues, moltes gràcies a tots i molts
d’anys de banda!

Francisca Porquer Manresa
Campos, 21 de novembre de 2021




